
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 1. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren på samråd i Miljø- og fødeva-
reudvalget den 23. november oplyste, at han som minister flyttede behandlin-
gen af sagerne vedr. kystbeskyttelse ved Roskilde Fjord fra departementet til
Natur- og miljøklagenævnet for at sikre god og effektiv sagsbehandling, når
ministeren var klar over, at ventetiden i Natur- og Miljøklagenævnet var ligeså
lang som i departementet (jf. artiklen ”Ministeren taler usandt i Folketinget, og
imens er der borgere, som risikerer at få deres hjem ødelagt”, bragt i Berling-
ske den 27. november 2016, http://www.b.dk/nationalt/ministeren-taler-
usandt-i-folketinget-og-imens-er-der-borgere-som-risikerer-at-fa)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S) og Pia
Adelsteen (DF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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